

Ref no. BA/N/25/10/500
BAP/N/25/10/554
BA8/N/25/10/351

20/10/2025



To : All Residents of Residence Bel-Air
致：貝沙灣各住戶

New Delivery Hours Arrangement 新的送貨時間安排

DETAILS 詳情:

To enhance the living experience at Residence Bel-Air, maintain a peaceful environment, minimise disruptions to residents' rest, and mitigate noise from nighttime deliveries, Service Centre will implement new delivery hours with effect from **1 November 2025**, food deliveries are not subject to this restriction. The details are as follows:

為提升貝沙灣的生活質素，確保環境寧靜，避免影響住戶的作息時間，並減少送貨車輛引致的聲音影響，服務中心將於 **2025 年 11 月 1 日** 起實施新的送貨時間安排，餐飲外賣送遞不受此限制，詳情如下：

Delivery hours 送貨時間	9:00 AM to 9:00 PM (Monday-Sunday) 上午 9 時至晚上 9 時 (星期一至星期日)
-------------------------------	--

Service Centre will ensure that related delivery service contractors are informed about these new arrangement and will monitor compliance closely. For any enquiries, please contact Service Centre at 2989 6000 (Phase 1-3) or 2989 6350 (Phase 4-6).

Thank you for your attention and cooperation.

服務中心將會通知相關的送貨服務承辦商以確保他們知悉新送貨的安排。如有任何查詢，請致電 2989 6000 (第一期至第三期) 或 2989 6350 (第四期至第六期) 與服務中心職員聯絡。

敬希垂注，多謝合作。

張貼至
Post Until

30/11/2025

This notice has uploaded to Bel-Air website www.bel-air-hk.com and One-stop Mobile Apps
此通告已上載於貝沙灣網頁 www.bel-air-hk.com 及一站式手機應用程式

Island South Property Management Limited 南盈物業管理有限公司

(PMC Licence Number 物業管理公司牌照號碼：C-191466)

Phase 1-3 Service Centre 第 1-3 期服務中心：☎ 2989 6000

Phase 4-6 Service Centre 第 4-6 期服務中心：☎ 2989 6350

✉ bel-air.servicecentre@pcpd.com

✉ bel-air.on.the.peak@pcpd.com



貝沙灣

